

FAB SELLÜLOZİK TİNER (161)

MƏHSUL HAQQINDA: Yüksək keyfiyyətli həlledicilərdən alınmış sellülozik həlledicidir.

XÜSUSİYYƏTLƏRİ: **FAB SELLÜLOZİK TİNER (161)** sellülozik əsaslı bütün boya, astar və lakların tətbiqi, quruması, parlaqlığı, matlığı, yayılması və bu kimi xüsusiyyətlərinə təsir edir.

TƏTBİQİ: Hər növ sellülozik məhsulların həlledilməsində, özəlliklə **FAB** sellülozik məhsullarında etibarla istifadə oluna bilər. Bundan başqa boya və lakların tətbiqində istifadə olunan alət və avadanlıqların təmizlənməsində və nitrosellüloz məhlulunun hazırlanmasında istifadə olunur. Sellülozik əsaslı bütün boya və lakların həlledilməsində lazımi miqdarda əlavə edilib qarışdırılaraq istifadə olunur. İstifadədən sonra qapağını möhkəm şəkildə bağlamaq lazımdır.

ALIŞMA DƏRƏCƏSİ: < 23°C.

QEYD: Tətbiq ediləcək səthlərin temperaturu +15°C ilə +35°C arası olmalıdır.

SAXLANMA MÜDDƏTİ: Ağızı açılmamış orijinal qablaşmada müddətsiz olaraq saxlanıla bilər.

XƏBƏRDARLIQ: **R10** alovlanma bilər. **R20/21/22/25** iylədikdə, udulduqda, dəri və göz ilə təmasında sağlamlığa zərərli

TƏHLÜKƏSİZLİK TƏDBİRLƏRİ:

S 2 Uşaqların əllərinin çatmayacağı yerlərdə saxlayın.

S 3/7/9 Qutunu bağlı halda sərin və yaxşı havalandırılan yerdə saxlayınız.

S 16 Alışan mənbələrdən uzaq tutunuz, siqaret çəkməyiniz

S 46 Udulduqda dərhal həkimə müraciət edin, qabı və etiketi göstərin.

S51 Yaxşı havalandırılmış şəraitdə istifadə olunmalıdır.

İstifadə zamanı problemlə qarşılaşdıqda qutu üstündəki partiya nömrəsi ilə texniki servise müraciət etsəniz probleminizlə yaxından maraqlana bilərsiniz.

SƏHV İSTİFADƏYƏ GÖRƏ İSTEHSALÇI FİRMA MƏSULİYYƏT DAŞIMIR.

FAB CELLULOSIC THINNER (161)

DESCRIPTION: Cellulosic thinner based on high-quality solvents.

FEATURES: **FAB CELLULOSIC THINNER (161)** affects drying, brightness, opaqueness, distribution and other characteristics of all cellulose-based paints, primers and varnishes application.

APPLICATION: **FAB CELLULOSIC THINNER (161)** can easily be used in all kinds of cellulosic products, particularly in **FAB** cellulosic products. In addition, it is used in cleaning the tools and equipments used in the application of cellulosic products and also in preparing of nitro cellulosic solution. Add the necessary quantity to the cellulose-based paints and varnishes and mix. Close the lid tightly after use.

FLASH RATE: <23° C.

NOTE: During the application the surface temperature should be between +15°C and +35°C.

STORAGE: Can be stored for a long time in an unopened original container.

WARNING: **R10** easily flammable. **R20/21/22/25**- smelling, swallowing, contact with skin and eyes is harmful to health.

SAFETY MEASURES:

S 2 Keep far from children.

S 3/7/9 Keep in cool and well-ventilated places in closed container.

S 16 Keep away from the sources of fire; don't smoke while applying.

S 46 If swallowed immediately call for a doctor show him the box or label.

S 51 Should be used in good ventilated places.

If you are having problems during use please contact Technical Service and take a party number on the container with you.

THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR MISUSE.

ФАБ ЦЕЛЛЮЛОЗНЫЙ РАЗБАВИТЕЛЬ (161)

О ПРОДУКТЕ: Целлюлозный растворитель высокого качества.

ОСОБЕННОСТИ: **ФАБ ЦЕЛЛЮЛОЗНЫЙ РАЗБАВИТЕЛЬ (161)** влияет на применение, высыхание, глянецовость, матовость, покрываемость и тому подобные особенности всех видов целлюлозных красок и лаков.

ПРИМЕНЕНИЕ: **ФАБ ЦЕЛЛЮЛОЗНЫЙ РАЗБАВИТЕЛЬ (161)** можно с уверенностью использовать в качестве растворителя для любого вида целлюлозных красок, лаков и грунтовок, в особенности целлюлозных покрытий производства **ФАБ**. Кроме того, его можно использовать для очистки инструментов, использованных для нанесения целлюлозных покрытий, а также для приготовления нитроцеллюлозных материалов. Для разбавления всех видов целлюлозных покрытий нужное количество растворителя разбавляют с самим материалом. после очистки банку следует туго закрыть.

ТЕМПЕРАТУРА ВОЗГОРАНИЯ: < 23°C.

ПРИМЕЧАНИЕ: Температура обрабатываемой поверхности должна быть между +15°C и +35°C.

СРОКИ ХРАНЕНИЯ: В оригинальной герметичной упаковке может храниться долговечно.

ПРЕДУПРЕЖДЕНИЕ: **R10** легко воспламеняется. **R20/21/22/25/26** при вдыхании, глотании, контакте с кожей и глазами и попадании в органы дыхания может навредить здоровью.

МЕРЫ ПРЕДОСТОРОЖНОСТИ:

S 2 Держите вдали от детей.

S 3/7/9 Держите банку плотно закрытой в прохладном и хорошо проветриваемом помещении.

S 16 Не курите во время использования краски и держите вдали от источников огня.

S 46 В случае глотания обратитесь к врачу и покажите ему этикетку.

S 51 Используйте в хорошо проветренном помещении.

При столкновении с какого-либо рода проблемами обращайтесь в технический сервис, взяв с собой при этом партийный номер продукта указанный на упаковке.

ЗА НЕПРАВИЛЬНОЕ ПРИМЕНЕНИЕ ФИРМА-ПРОИЗВОДИТЕЛЬ НЕ НЕСЕТ ОТВЕТСТВЕННОСТИ.